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Verksamhetsberättelse för Länna Byalag 2012 

) 

) 

Styrelsen 
Styrelsen bestod under året av: 
Ordförande 

Lars Blanksvärd 
Ordinarie ledamöter 

Leif Lundgren 
Matts Back 
Lena Moberg 
Mikael Selling 

Suppleanter 
Thomas Lugnet 
Malin Elinder 

Antal möten 
Under året har styrelsen hållit 7 protokollförda möten. 

Antal medlemmar 
Föreningen hade vid årsskiftet 258 medlemmar. Medlemsavgiften har under året varit 30 
kronor för enskild medlem och 60 kronor för familj. 

) 

j 

Året som gick 2010- .:l.O \'L 

Årsmötet hölls den 14 mars i Länna bruks restaurang. Sammanlagt närvarade ca 45 personer 
på mötet som sammanföll med Länna IFs årsmöte för andra och sista gången. Asterios som 
ligger bakom vårt bruks fantastiska förvandling till modern och välsmakande inrättning. Han 
redovisade även sina framtidsplaner som vi alla kände var ett otroligt lyft. 

Arbetsgruppen för Kopphagen har även under 2012 gjort ett fantastiskt arbete! Arrangemang 
enligt plan förutom att vi fick ställa in julmarknaden då det var för få utställare och även så 
råkade Swingkattens utedans för ett intensivt regnande och de fick då ställa in. Lokalsvepet 
arrangerade en dag med dragplåstret Amy Diamond, tyvärr blev det nog en besvikelse då det 
inte kom så många människor men de som var där var väldigt uppskattande, vi saknar tyvärr 
ett sådant musikarrangemang som kunde ske årligen på vår härliga dansbana. Stort TACK till 
er alla! 

Plan-och trafikgruppen Mot slutet av året kom dock en islossning genom att Plan- och 
Byggnadsnämnden kom fram till att markägarsituationen här skapar förutsättningar för en 
förenklad process och planeringen har nu äntligen påbörjats, Från Byalagets sida har vi också 
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blivit väl mottagna av ansvariga tjänstemän och på kort tid kunnat skapa en konstruktiv dialog 
med dem. 

Under hösten har vi också påbörjat ett projekt för att undersöka möjligheterna att få ett lokalt 
heltäckande datafibernät. Den 22 november anordnade vi ett välbesökt informationsmöte där 
besökarna fick en grundlig beskrivning om de tekniska, praktiska och ekonomiska frågor som 
måste undersökas vidare och besvaras innan beslut om anläggning av ett sådant när kan tas. 
Intresset bland Länna-borna för att få tillgång till fiberanslutning är stort och vi har redan idag 
ett tillräckligt antal förhandsanmälda intressenter för att det skall vara intressant att driva 
projektet vidare. 

Leif Lundgren har bevakat kommunen med inriktning på förskole- skolfrågan. Inget nytt i 
frågan har dock beslutats under 2012, men kontakten med kommunen har upprätthållits. 

Hemsidan, Samtliga styrelsemötesprotokoll från året som gått finns tillgängliga på vår 
hemsida. Hemsidan har dock under början av 2013 utsatts för hackare och blivit nerstängd. 
(http://www.lannabyalag.se/). Tanken med hemsidan är att den ska bidra till att skapa 
öppenhet i föreningen och att man som boende i Länna skall hitta intressant information om 
aktiviteter i byn och om andra saker som berör oss. För att hemsidan ska kunna erbjuda 
aktuell och intressant information kring vad som pågår behöver vi Lännabornas hjälp! Om ni 
hör om någon aktivitet eller något annat som kan vara av allmänt intresse för oss Lännabor i 
allmänhet så meddela gärna den hemsideansvarige genom att skicka ett e-postmeddelande till 
webmaster@lannabyalag.se. Även förslag på hur hemsidan kan förbättras tas gärna emot. 

Intresserad av att sköta hemsidan och bli vår Webmaster? Kontakta styrelsen 
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Rapporter från byalagets arbetsgrupper 

Kopphagengruppen 
Samordnare: Per Lundberg 
Arbetet med att bevara och utveckla Kopphagen har under året fortsatt. 

Dansbana under tak 
Arbetet med att byta ut nuvarande dansbana mot en dansbana med tak har under året fortsatt. 
Den bygdecheck som beviljades 2011 användes till att ta fram ritningar på tak. 

I slutet av året kom besked att Upplandsbygd beviljat c:a 256 000 kronor i bidrag till tak. Ett 
bidrag där motprestationer ska till innan man får ut pengar. Till exempel genom ideellt arbete 
eller företagssponsring. 

Den 6:e december hölls ett planeringsmöte och troligen kommer bygget att starta under våren 
2013. Det beror på om vi får det bygglov som vi ansökt om. 

) 

Arrangemang 
Under året har de traditionella arrangemangen planerats. Midsommarfirande i traditionell 
anda med många besökande. I år invigdes också en ny midsommarstång i glasfiber. 

Vi planerade och annonserade också för julmarknad den andra advent. Tyvärr blev vi tvungna 
att ställa in eftersom alltför få utställare anmält sig. 

Externt 
Lokalsvepet arrangerade lokalsvepets dag i slutet av augusti med medverkan av bl.a. Amy 
Diamond. 

) 

Det traditionsenliga arrangemanget med Swingkatten fick ställas in på grund av mycket regn. 

I övrigt har ingen uthyrning av Kopphagen gjorts under året. Vilket återigen visar på vikten av 
ett tak över dansbanan. 

Övrigt 
Kopphagengruppen har, som vanligt, underhållit Kopphagen genom den vårliga 
storstädningen då det fejas och krattas efter vinterns härjningar. 
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Plan- och trafikgruppen 
Samordnare: Matts Back 

Även detta år har till stora delar ägnats åt att försöka förmå kommunen att påbörja beslutad 
planering för bostadsbyggande och annan utveckling av Länna. Vi har genom olika initiativ 
sökt dialog med ansvariga politiker och tjänstemän för att påvisa fördelarna med en 
utveckling av Länna inte bara för oss ortsbor utan även för kommunen som helhet. Tyvärr har 
gensvaret oftast varit svagt eller helt uteblivit. Mot slutet av året kom dock en islossning 
genom att Plan- och Byggnadsnämnden kom fram till att markägarsituationen här skapar 
förutsättningar för en förenklad process och planeringen har nu äntligen påbörjats. Från 
Byalagets sida har vi också blivit väl mottagna av ansvariga tjänstemän och på kort tid kunnat 
skapa en konstruktiv dialog med dem. Vid ett möte den 18 december fick vi en presentation 
av den planering som nu pågår runt två konkreta projekt som kan ge upp till ca 100 nya 
bostäder. Dels handlar det om en ansökan från Uppsalahem ombyggnation av 30-40 radhus 
centralt i Länna, dels arbetar Holmen med ett exploateringsprojekt av egen mark i direkt 
anslutning till Länna. Sammantaget kommer detta att ge oss ett välkommet och nödvändigt 
befolkningstillskott som behövs för att behålla service, skola och förskola. 

Uppsala Vatten arbetar ju som bäst med att färdigställa den nya VA-ledningen ut till 
Funbo/Gunsta. Att de också beslutat att utan avbrott fortsätta ledningsdragningen hit ut till 
Länna är ett annat mycket positivt besked som vi fick under 2012. Den nya ledningen är helt 
avgörande för fler bostäder och annan byggnation här. 

Under hösten har vi också påbörjat ett projekt för att undersöka möjligheterna att få ett lokalt 
heltäckande datafibernät. Den 22 november anordnade vi ett välbesökt informationsmöte där 
besökarna fick en grundlig beskrivning om de tekniska, praktiska och ekonomiska frågor som 
måste undersökas vidare och besvaras innan beslut om anläggning av ett sådant när kan tas. 
Intresset bland Länna-borna för att få tillgång till fiberanslutning är stort och vi har redan idag 
ett tillräckligt antal förhandsanmälda intressenter för att det skall vara intressant att driva 
projektet vidare. 

Sammantaget kan vi konstatera att 2012 blev ett framgångsrikt år, trots att vi under första 
halvåret mest tyckte att vi arbetade i motvind. Under hösten kom så en rad positiva besked 
som gett hopp om en mycket positiv utveckling för Länna och vi har nu inför 2013 en rad 
positiva frågor att ta tag i och driva vidare. Frågor som kommer kräva aktivitet och 
engagemang av alla Länna-bor. 
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Förskole- och skolgruppen. 
Samordnare: Leif Lundgren 

Under året har aktiviteten varit låg. Orsaken till den låga aktiviteten är att beslutsprocessen på 
kommunnivå om en byggnation av ny förskola/skola inte har gått vidare. Dock så har vi 
genom turbulensen som inledde 2013 fått bekräftat igen att våra politiker vill ha skolan kvar. 

I dagsläget är det svårt att benämna vilka som ingår i arbetsgruppen pga låg aktivitet under 
flera år. Malin Elinder har rollen som samordnare från och med 2013. Dessutom så ingår 
Thomas Lugnet och Lena Moberg i gruppen. När gruppens arbete kommer att aktualiseras 
bör gruppen knyta till sig medlemmar som har barn på förskolan och skolan. 

) 

) 

J 
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Bokslut 2012 

RESULTATRÄKNING 

2012-01-01--2012-12-31 
Intäkter 
Medlemsavgifter 258 medlemmar -3 960,00 
Utbetalning Leader (2013) -20 000,00 
Kopphagengruppen -4 608,00 
Bidrag till takkonstruktion -3 060,00 
SUMMA INTÄKTER 
Kostnader 
Arrende 2 000,00 
EL 3 351,00 
Inköp Kopphagen 3 661,00 
Utbetalning Uppsala Trä 20 000,00 
Bank och Internet 951,00 

-31 628,00 

SUMMA KOSTNADER 

RESULTAT 
29 963,00 
-1 665,00 

Koppis 
1 -39 884,42 -4608 -3060 3661 3351 

Resultat 
20001,----38_5_4_0_,4-,2 I 1 344,oo 

Byalaget 
1 -14969, 17 -3960 

Resultat 
9511,----17-9-78-,2~1 -3009 
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BALANSRÄKNING 

2012-12-31 
Totalt Kopphagen Byalaget 

Tillgångar 
Bank 56518,59 38540,42 17978, 17 
Kassa 
SUMMA TILLGÅNGAR 56518,59 38540,42 17978,17 

,f'lvU✓1_ ~rll,Q k I- 
Skulder ~ '.) 

Eget Kapital 
Balanserade vinstmedel från föreg.år 54853,59 39 884,42 14969, 17 
Arets Behållning 1665,00 -1344,00 3009,00 

\\ 

SUMMA SKULDER OCH EGET 
KAPITAL 56518,59 38 540,42 17978,17 
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Budget 2013 

Budget 2013 Länna Byalag 

Intäkter 
Medlemsavgifter 
Skötsel Ältsjöslingan 
övriga intäkter från Kopphagen 

-4000 
-2000 

-10000 
Summa Intäkter -16000 

Kostnader 
Bankkostnader 
Reserverat för kopphagen 

Arrende, försäkring 
Takbygge 

El 
Utskick 

1000 

5700 
30000 
4000 
600 

Summa Kostnader 41300 

Årets Behållning 25300 
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Verksamhetsplan 2013 

) 

Inom Länna Byalag kommer vi att fortsätta vårt arbete med att vara ett forum mellan kommunen och 
Länna Byalags medlemmar, samt att vi kommer att vidareutveckla arbetet med att göra Länna 
trivsammare. Vi hoppas på en fortsatt stark medlemstillströmning då styrkan i vår dialog med 
kommunen bygger på ett intresse från hela Länna By. 

Vissa huvudfrågor vill vi lyfta fram. 

Översiktsplanen. Kommer troligen bli stor fråga då vi har intressenter som vill bebygga 
mark och vi vill delta i utformning av de nya bostadsområden som skall byggas, engagerade 
boende i Länna får gärna ta kontakt med Matts Back som kommer hålla ihop detta. I detta 
arbete så ligger även fiber frågan då det är en stor del av en modern infrastruktur. 

Förskola/skola. I samband med turbulensen som var vid årskiftet om vår skola så bjöd vi ut 
politiker och berörda tjänstemän till vår skola och det var en hel del missuppfattningar om 
skolan som rättades ut på tjänstemanna sidan. Skolan har idag ett behov av ca 14 elever till för 
att gå med nollresultat i nuvarande tappning. Detta är en fråga som behöver bevakas av 
engagerade föräldrar med barn på förskola och skola så vi får vara med och utforma den på ett 
bra sätt. Ta kontakt med styrelsen eller Malin Elinder för att visa att ni vill engagera er. 

Ungdomsgrupp. Vilka frågor kan vara av intresse för våra ungdomar? 

) Kopphagen. Vi har i dagsläget blivit beviljade en budgetsumma på ca 257 tkr för att bygga 
tak på dansbanan av Leader Uplandsbygd, detta beslut måste dock formellt beviljas av 
Länsstyrelsen innan vi kan söka förskott. Intresserade som kan delta i bygget och ev vill bidra 
på annat sätt ta kontakt med Thomas Romppala eller Roger Larsson. Ansökan om bygglov har 
legat hos kommunen sedan före jul och kompletterades i januari, nu skall den kompletteras 
igen med en strandsskyddsdispens ansökan. Planen är att dra igång och bygga i maj och 
förhoppningsvis ha taket klart innan nästa vintersäsong. 

Hemsida på internet. Den uppdateras kontinuerligt och förhoppningen är att den blir mer 
och mer användarvänlig. Tanken är att all information som rör Länna bygden skall finnas 
tillgänglig där, den naturliga startplatsen på Internet som rör Länna 
http://www.lannabyalag.se/ 
Ny Webmaster sökes, ta kontakt med styrelsen om du är intresserad eller vet någon som 
skulle kunna vara det 

Länna 2013-03-04 

Styrelsen för Länna Byalag 
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Tack! 

Vi som suttit i styrelsen under det gångna året vill slutligen tacka alla medlemmar och boende 
i Länna för det arbete och engagemang som lagts ned på möten, arbetsdagar och andra 
aktiviteter under året. Det vore roligt om 2013 skulle föra med sig ännu fler aktiva 
medlemmar som liksom vi ser värdet av att gemensamt jobba med projekt som syftar till att vi 
ska få en blomstrande och levande by där alla trivs. Tveka inte att höra av er om ni har ideer 
om vad vi kan jobba med eller om det är nå n viss fråga som ni särskilt intresserar er för! 

Länna 2013-03-04 


